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Dank voor de beide brieven die we dit weekend van NLactief ontvingen.
Jullie vragen in die brieven om een spoedoverleg op maandagochtend.
De Minister acht het niet opportuun om op dit verzoek in gaan.

De reden daarvan is dat jullie stukken inclusief de vraagstelling zoals telefonisch besproken, vrijdagmiddag zijn doorgestuurd
naar het OMT. Dit inclusief het door jullie nagezonden document.

De Minister wacht het advies van het OMT af, zoals ook aan jullie kenbaar is gemaakt in het gesprek op 12 mei, alvorens het
kabinet kan besluiten over een mogelijke eerdere opening van de sportscholen. Die besluitvorming van het kabinet zal zover we
nu weten op dinsdag 26 mei zijn.

Tevens zijn we in gesprek met EZK over het tweede steunpakket en hoe dat toepasbaar voor de fithessbranche zal zijn. Ook
daarover is na het gesprek van 12 mei en het schrijven van 15 mei nu geen nadere informatie te geven. Overigens hebben we
(voor zover ik weet) van jullie nog niet de netto cijfers (lees hoogte doorlopende kapitaallasten) ontvangen. Zou je ons die zo
spoedig mogelijk kunnen toesturen?

Daarmee zijn alle afgesproken acties met betrekking tot het inhoudelijke vraagstuk alsmede het steunpakket in gang gezet.
Zodra hierover meer bekend is, laten we jullie dat natuurlijk weten.

Weet dat we alles doen wat in ons vermogen ligt om een zorgvuldig en snel proces te doorlopen zodat jullie snel duidelijkheid
krijgen. Wat niet wil zeggen dat het besluit ook aansluit bij jullie verwachtingen om eerder open te kunnen gaan. Want zoals de
minister ook in zijn schrijven van 15 mei aangaf; het kabinet kiest een behoedzame pad in de versoepeling van maatregelen.

HDDE I'e hiermee voldoende geinformeerd te hebben, laten we morgen nog even bellen,
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